

HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111
Fax 傳真: (852) 3705 3361
Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

採訪邀請(提示)

香港灣仔駱克道53-55號恆澤商業大廈3樓

香港民研明日發放「我們香港人計劃」有關香港移民潮的 調查結果暨第六次小型政策論壇

香港民意研究所之香港民意研究計劃(香港民研)將於<u>明日(3月19日)下午</u>舉行「我們香港人計劃」調查發佈會暨第六次小型政策論壇,主題是「香港移民潮」。屆時將發放意見群組最新調查結果,而出席講者會分析當前有關社會狀況及提出政策倡議。

「我們香港人計劃」於2021年迎來改變,以小型論壇形式發佈結果。香港 民研希望透過這個平台推動政策討論,探討各項民生事務及政策議題,同 時透過實質的調查數據呈現社會需要。「我們香港人計劃」暫定會每月至 少舉行一至兩次,並與非政府機構、民間組織、關注團體及專業組織合辦 ,也會邀請有識之士參與討論。敬請留意。

歡迎傳媒派員採訪發布會,詳情如下:

日期: 2021年3月19日(星期五)

時間: 下午2時30分

地點: 灣仔駱克道53-55號恆澤商業大廈3樓

> 香港中文大學社會科學院客席講師 葉國豪 香港民意研究所經理(數據科學) 戴捷輝

香港民研亦會透過 Facebook Live 進行視像直播,並透過 Facebook Messenger 接受提問。 傳媒參考資料會於明日的發佈會開始後上載至研究所網站,請掃描此邀請函右上角的二維碼以瀏覽相關資訊。如有查詢,歡迎致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡黃先生。

2021年3月18日



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361 Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道53-55號恆澤商業大廈3樓



Press Invitation (Reminder)

HKPOP will release tomorrow our latest "We Hongkongers Survey" results cum our sixth mini-policy forum about Migration Tide in Hong Kong

The Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) will hold a press conference **tomorrow** (March 19) **afternoon** to release our latest "We Hongkongers Survey" results cum our sixth mini-policy forum on the theme "Migration Tide in Hong Kong". We will release the latest results of the "We Hongkongers Panel Survey" while the guest speakers will share their analysis of the current situations and their policy advocacies as well.

As we entered 2021, "We Hongkongers Survey" has been revamped and the results will be released in the form of mini-forums. We hope to use it as a platform to initiate policy discussions in order to look into various livelihood and political issues as well as to present the needs of the society through concrete survey data. Tentatively we plan to hold these "We Hongkongers Survey" forums at least once or twice a month, in collaboration with NGOs, civil society organizations, concern groups and professional organizations, and will invite knowledgeable people to participate in the discussion. Please stay tuned.

The media is invited to send representatives to attend the press conference, details as follows:

Date: March 19, 2021 (Friday)

Time: 2:30 pm

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai

Speakers: Benson Wong Honorary Director, "We Hongkongers"

Initiative

Jackson Yeh Lecturer of Social Science Faculty, The

Chinese University of Hong Kong

Edward Tai Manager (Data Science), HKPORI

HKPOP will also broadcast the press conference through Facebook Live and take questions through Facebook Messenger. All press materials will be uploaded to our website as soon as the press conference starts tomorrow. Please scan the QR code at the top right corner of this invitation to access such information. For enquiries, please contact Mr Wong at 6641 2363 or by email at enquiry@pori.hk.